
Zápis z jednání Akademického senátu Janáčkovy akademie múzických umění 
v Brně ze dne 28.  3. 2007 

 
Přítomni: PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D. , Mgr. Karel Hegner, Prof. PhDr. Jindra 
Bártová, doc. Barbara Willi, Ph.D., doc. Jindřich Petráš, doc. Mgr. Jan Kolegar, Mgr. 
Sylva Talpová, Václav Gottwald, MgA. Jan Kavan, Petr Jan Kryštof, Pavel Lojda 
Hosté: Prof. PhDr. Václav Cejpek, JUDr. Lenka Valová, doc. Ing. Ivo Medek. Ph.D., 
Ing. Jana Vondráčková, MgA. Ondřej Vodička 
Nepřítomen: Robin Kvapil 
 
1. Předsedkyně AS JAMU, PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D., uvedla jednání, 
informovala o úspěšném průběhu doplňovacích voleb do AS JAMU  a přivítala nového 
člena AS JAMU za HF Pavla Lojdu, který byl zvolen do AS JAMU řádnými 
doplňovacími volbami. 
 
2. Kvestorka  JAMU, JUDr. Lenka Valová, detailním způsobem seznámila AS JAMU 
s Výroční zprávou o hospodaření. Předsedkyně AS JAMU zahájila diskuzi a apelovala na 
zachování využití koleje Astorka veletržními hosty.  
 
AS JAMU po projednání jednomyslně schvaluje zprávu o hospodaření JAMU 
v části neinvestiční i v části reprodukce majetku tak, jak byla předložena a je 
nedílnou součástí zápisu. 
 
AS JAMU dále jednomyslně schválil rozdělení hospodářského přebytku tak, jak byl  
návrh  předložen  a je součástí zápisu. 
 
3. Kvestorka JAMU podrobně seznámila AS s rozpočtem JAMU pro rok 2007. 
 
V následné diskusi byla mimo jiné zmíněna   rozpočtová rezerva na provoz HDL a její 
letošní využití pro aktuální potřeby obou fakult. Předsedkyně AS JAMU  připomněla 
potřebu i nadále sledovat v dlouhodobém horizontu proporční vyváženost  rozdělování  
finančních   prostředků s ohledem na aktuální stav potřeb obou fakult.  
 
AS JAMU po projednání jednomyslně schvaluje rozpočet JAMU pro rok 2007 
v části neinvestiční i v části reprodukce majetku tak, jak byl předložen a je součástí 
zápisu. 
 
4. AS JAMU souhlasí s podporou stanoviska předsedů AS českých vysokých škol 
k expertní  zprávě OECD. 
 
5. AS JAMU oceňuje snahu vedení JAMU o patřičný nárůst tabulek tarifních mezd ve 
smyslu usnesení AS  ze dne 12. 4. 2006 o potřebě tohoto navyšování. 
Zapsal       Verifikovala 
  
MgA. Jan Kavan     PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D.


